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Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs 
Brukshundklubb 2022-04-05 via Zoom kl 19.00-21.30 
 
Närvarande:  Annika Ahlqvist, Maria Näslund, Eva Paulin, Josefine Hansson, Jessica 

Bengtsson (från § 6), Anna Svensson, Christin Olsson Sjölin 
Ej närvarande: Helen Larsson, Åsa Loodin  
 
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Då Helen Larsson inte närvarar går Christin Olsson Sjölin upp som ordinarie ledamot. 

 
§ 2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3. Val av justerare 
 Anna Svensson valdes till justerare. 
 
§ 4. Föregående mötes protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2022-03-15 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. Protokollsuppföljning 
Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten: 

• Belysningen på planen kommer att åtgärdas av elektriker så snart det är möjligt. 

• Jessica Bengtsson har uppdragits att förankra det nya materialskåpet i väggen på 
fastställd plats. 

• Frågan om rutiner för utlämning av nycklar har bordlagts till kommande möte. 

• Samtliga fönster är utbytta, arbetet gick på två dagar i stället för tre dagar som var 
planerat. Enligt snickaren var det hög tid att byta ut dem, innan det blev större 
skador. Plåtarbetet kan däremot komma att kosta upp till 1 500 kr exkl moms per 
fönster (inkl eventuella fönsterbleck), dvs 18 750 kr för alla tio fönster. Styrelsen 
beslutade att gå vidare med detta, för att skydda träpanelen. Gardiner i 
sekretariatet för insynsskydd diskuterades, Anna Svensson uppdrogs att försöka 
ordna det. 
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• Anna Svensson har uppdragits att märka rallylydnadsskyltarna med gravyrpenna, 
som ska hämtas på Arken Zoo. Föreslogs att skyltarna ska förvaras i skåp med 
hänglås i den olåsta delen av tävlingsboden. 

• Eva Paulin och Maria Näslund har uppdragits att initiera och planera ett 
arbetsgruppsmöte, som ska behandla frågan om det kan vara aktuellt att hägna in 
agilityplanen. Mötet har föreslagits att skjutas fram till någon gång under våren.  

• Maria Näslund har uppdragits att undersöka ett annat alternativ till utbildare 
avseende Casper, vår HLR-docka hund.  

• Maria Näslund har uppdragits att kontakta Studiefrämjandet angående en 
gemensam styrelseutbildning. 
 

§ 6. Ekonomisk rapport 

• På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 307 709 kr. 

• Ingen resultatrapport avseende till och med mars månad gicks igenom. Planerades 
till nästa styrelsemöte istället, med resultatet avseende januari-april. 

• SBK har infört ett nytt medlemssystem, behörigheterna för de som behöver kunna 
komma åt klubbens medlemsuppgifter har ändrats.  

• Önskemål om att instruktörernas information om kursdeltagarna ska skickas till 
särskild e-postadress istället för Messenger för kontroll av medlemuppgifter.  

• Informerades om att klubben har konto upplagt på Jami Hundsport kopplat till 
tavling@sbkseslov.se, som ger oss 10% rabatt. Vi har även ett konto på SBK Shop 
kopplat till ordforande@sbkeslov.se. 

• Det finns möjlighet att få ett konto på Jula så att flera olika namngivna personer 
kan handla och få kostnaderna fakturerade till klubben. Annika Ahlqvist uppdrogs 
att kontakta Jula. 
 

§ 7.  In- och utgående skrivelser 
2022-03-21: Inbjudan till Ledarförsörjning & NPF utbildning i Medborgarhuset den 20 
respektive 27 april har inkommit från RF-SISU Skåne och Eslövs kommun, Kultur och 
Fritid. 
2022-03-24: Inbjudan till D-Hug möte på Höör Brukshundklubb den 2022-04-26 har 
inkommit. Det är önskvärt om någon representant från HUG eller klubben har möjlighet 
att närvara. 
2022-03-29: Kallelse till årsmöte med Studiefrämjandet Skåne-Blekinge den 20 april 
har inkommit. 
2022-04-03: Fråga har ställts från klubben till sammankallande för 
Rallylydnadsgruppen inom SBK Skåne angående utbildning av rallylydnadssekreterare.  
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§ 8.  Rapporter från verksamhetsgrupper 

• HUG 

− Agilitygruppen ansvarar för tömning av soptunnan längst bort på plan. Styrelsen 
beslutade att de båda rallylydnadsgrupperna ska ansvara för tömning av de 
andra soptunnorna. Jessika Bengtsson uppdrogs att kontakta ansvariga personer 
för grupperna.  

− Nya avtal behöver skrivas med antalsinstruktörerna. Bra om utformningen och 
eventuella justeringar kan diskuteras med HUG i ett möte, fysiskt eller digitalt 
beroende vad som önskas. 

− Kurs för reaktiva hundar med Annika Wuolo, då planen behöver vara avstängd 
för annan verksamhet, har beviljats genom VU-beslut. 
 

§ 9. Verksamhetsplan 
Punkt 2 har uppfyllts genom att vi har haft 3 nya funktionärer/hjälpare på 
lydnadstävlingen, samt att Anna Svensson har tagit ett nytt utökat ansvar genom att 
kommendera klass 1, efter att kommenderat startklass på tidigare tävling.  
Punkt 6 är på gång att uppfyllas genom den nya instruktören som kommer att hålla i 
agilitykurser, då det inte har hållits på den typer av kurser på klubben på ett länge. 
 

§ 10. Övrigt  

• Förtydligande om gästträning på klubben. Man är välkommen att besöka vår klubb 
för att träna vid enstaka tillfällen även om man inte är medlem, men vid 
återkommande och mer regelbundna besök bör man bli medlem i Eslövs BHK. 

• De gamla fönstren som är uppställda utanför klubbstugan behöver forslas bort.  
 

§ 11. Mötet avslutas  
Ordföranden tackade och mötet avslutades.  
Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 3 maj kl 19.00. 

 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
 
             

Eva Paulin   Annika Ahlqvist  Anna Svensson  
 (Sekreterare)   (Ordförande)   (Justerare) 
 

 
Bilaga: 
1. Rapporter från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs BHK 2022-04-05 



Bilaga 1 

Rapporter från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs 

Brukshundklubb 2022-04-05 

• Agility (CH) 

Inget att rapportera. 

• Bruks och lydnad (EP) 

Lydnadstävlingen den 27 mars fungerade fint, vi fick positiva kommentarer från domarna. 

Förutom tävlingsledare (3 pers), sekretariat (2 pers) och kök (2 pers) var det två 

funktionärer som hjälpt till på våra tävlingar tidigare samt tre helt nya funktionärer som 

hjälpte till med att vara skrivare, protokollhämtare, hämta/lämna apporter och annat som 

behövdes under tävlingen. Det kan gärna vara fler som hjälper till med att ställa i ordning 

klubbstugan inför kommande tävlingar.  

• Försvarsmakten (TB) 

Ingen rapport har inkommit. 

• Hundägarutbildning/HUG) (JB) 

− Annika W kom med ett bra förslag att alla träningsgrupperna får en varsin soptunna 

som dom ska tömma när dom är och tränar. Främst dom som är på plan för att det är 

sällan någon som tömmer dom innan dom blir överfulla. Vem kontaktar alla 

träningsgrupperna och meddelar dom om detta?  

− Vi har fått inbjudan att medverka på Bosjöklosters temadagar den 7-8 maj. Detta var 

aktuellt precis innan Corona och Georgia R och Annika W var där på möte och 

Georgia hade fortsatt kontakt med Julia Bonde som var arrangör. Det skulle vara en 

ganska stor apparat med uppvisningar av våra olika kurser under dagarna och ett stånd 

där vi gav ut information. Vi i HUG känner att det finns inte tid och ork för en stor sak 

men tycker att vi kan ställa upp med ett stånd med informationsblad, reklam för 

kommande kurser och svara på frågor om hundägande. Vi kan hjälpa till att ta fram 

personer som vill stå där och vi frågar PR (Maria) om hon kan ta fram 

informationsblad och Kursutbud. Det kan t.ex finnas tillfälle att på plats skriva upp sig 

för kurser och HUG måste då bistå med information om vilka kurser som kan tänkas 

hållas i samband med detta. Georgia kan kontakta Bosjökloster i sådana fall och boka 

en plats. 

− Vi har också fått inbjudan från Eslövs kommun 18-19 juni att finnas med under 

Eslövsfesten. Vi känner att vi kan ha samma koncept där med broschyrer, kursutbud, 

anmälan, frågor o svar och ev "möt en hund". Vi kan svara för att fråga vem som kan 

närvara om PR står för att tillverka infobladen. 

− Vi har även en ny instruktör som kommer att hålla i agilitykurser. Hon kommer att 

börja med att köra två ideella kurser. Vi väntar nu på datum från henne för kursstarter. 

Det är inte lika högt tryck på valpkurserna än i år så nån har ställts in. 

• IT (JN) 

Inget att rapportera 

• Mark (JN) 

Inget att rapportera 

 



• PR (MN) 

Ingen rapport har inkommit. 

• Rallylydnad (IH) 

Rallygruppen har kört igång onsdagar från 18.00, det finns plats för fler ekipage.  

• Specialsök (JB) 

Ingen rapport har inkommit. 

• Stug- och trivsel (AS) 

Ingen rapport har inkommit. 

 


